
 

 

 

 

Månadens regelfråga juli 2023 

Det dyker löpande upp frågor kring golfreglerna utifrån olika situationer som inträffar på banan 

under spel.  Denna gång tänkte jag ta upp en fråga som handlar om en boll som spelas från ett 

pliktområde stannar i pliktområdet och hur man kan söka lättnad. 

I regelboken får vi titta under regel 17.2a ”När en boll som spelas från ett pliktområde stannar i 

samma eller i ett annat pliktområde” 

Om en boll som spelas från ett pliktområde stannar i samma pliktområde eller i ett annat 

pliktområde får spelaren spela bollen som den ligger enligt (se Regel 17.1b.)   

Men spelaren får även, med ett slags plikt, ta lättnad enligt något av dessa 3 alternativ: 

1. Spelaren får ta lättnad med slag och distans enligt regel 17.1d(1) 

2. Spelaren får ta lättnad på flagglinjen enligt regel 17.1d(2) 

3. Spelaren får ta lättnad i sidled enlig regel 17.1d(3) 

Spelaren måste förstås räkna de eventuella slag som hen har slagit i pliktområdet.   

Hoppas att du tidigare sett att vi from i år delvis nya regler och du kan läsa mer om de huvudsakliga 

förändringarna på hemsidan på denna länk. 

Är det något annat du undrar över kring golfreglerna så är du förstås välkommen att höra av dig till 

mig på e-post lars.waerland@gmail.com eller telefon 070-5708158. 

 

Lars Waerland, ordf Regel- och hcp sektionen 
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